
Kraków, 5 września 2016 

Protokół 

Z zebrania Zarządu Małopolskiego Związku Jeździeckiego. 
 

 Dnia 3 października 2016 roku odbyło się zebranie Zarządu Małopolskiego Związku Jeździeckiego w 

siedzibie MZJ na ul. Na Błonie 15d w Krakowie. 

 

Obecni członkowie Zarządu: 

Marta Polaczek-Bigaj 

Jagoda Turczyńska 

Jarosław Koziarowski 

Jacek Wisłocki 

Katarzyna Małek 

Jacek Wodyński 

 

Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej: Krzysztof Koziarowski 

 

 Prezes Marta Polaczek-Bigaj otworzyła posiedzenie i pod nieobecność pracownika Biura MZJ powierzyła 

funkcję protokolanta Jagodzie Turczyńskiej. 

 

Zarząd omówił poniższe problemy: 

 

1. Zwołanie WZ sprawozdawczo-wyborczego MZJ.  

Zarząd omówił ostateczny kształt porządku obrad WZ MZJ i podjął uchwałę o zwołaniu Walnego Zebrania 

sprawozdawczo-wyborczego na dzień 7.11.2016. 

 - Uchwała nr 97/10/2016 

 

2. Przyjęcie Regulaminu Pracy Zarządu 
Zarząd zatwierdził ostateczny kształt Regulaminu Pracy Zarządu. Projekt został wcześniej opracowany przez 

Zarząd drogą mailową. Jacek Wisłocki zgłosił drobne poprawki stylistyczne. 

 - Uchwała nr 98/10/2016 

 

3. Rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie startu w Mistrzostwach Świata Młodych Koni 
 Kolejnym punktem porządku obrad było rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie startu w Mistrzostwach 

Świata Młodych Koni Michała Hyckiego na koniu Moonshine zgłoszonego przez członka MZJ – Klub Jeździecki 

Szarża Bolęcin. 

 

 Jacek Wisłocki podkreślił że jest to sytuacja bez precedensu, ponieważ MZJ w trakcie swojego 

funkcjonowania dofinansowywał jedynie starty juniorów młodszych w OOM. Podniósł również że środki na 

dofinansowanie pochodziły z Ministerstwa Sportu lub MZSKF. Zarząd podjął dyskusje czy MZJ może 

dofinansowywać starty zawodników w zawodach i czy przyznanie jednorazowej dotacji nie spowoduje lawiny 

wniosków o dofinansowanie startów w zawodach niższej rangi. Ponieważ nie ma przeszkód formalnych dla 

udzielenia dotacji konieczne było rozpatrzenie czy sytuacja finansowa MZJ pozwala na jej udzielenie w chwili 

obecnej i na jaką skalę finansowania Związek może sobie pozwolić w przyszłości. Skarbnik Jarosław Koziarowski 

stwierdził że dzięki dokonanym wcześniej oszczędnościom kondycja finansowa Związku jest dobra i przypomniał 

że MZJ dysponuje również środkami finansowymi w walucie Euro. Zgłosił wniosek że na przyszłość należałoby 

ograniczyć możliwość składania wniosków o dofinansowanie startów tylko do zawodów najwyższej rangi. Jagoda 

Turczyńska zaproponowała stworzenie jasnych zasad dofinansowywania startów zawodników w formie regulaminu 

w którym zostaną określone kategorie wiekowe zawodników którzy mogą się starać o dotację oraz ranga zawodów 

które mogą być wspierane. Zaproponowała również stworzenie osobnego funduszu, który byłby wydzielony ze 

środków MZJ co mogłoby pomóc pozyskać sponsorów na wsparcie młodych sportowców. Marta Polaczek-Bigaj 

poparła ten pomysł i zaproponowała że środki na ten fundusz można spróbować pozyskać poprzez odpis 1% podatku 

dla OPP. 

 Marta Polaczek-Bigaj zwróciła się do Jagody Turczyńskiej jako osoby odpowiedzialnej w Zarządzie za 

dyscypline WKKW o przybliżenie osiągnięć  Michała Hyckiego w tym sezonie. Jagoda Turczyńska przyznała że 

Michał Hycki jest obecnie najlepszym zawodnikiem WKKW w Małopolsce i odnotował wraz z koniem Moonshine 

wiele sukcesów w tym miejsca w pierwszej trójce na zawodach międzynarodowych w konkursach klasy CIC1*. 



Podkreśliła że zawodnik należy do kategorii wiekowej Młody Jeździec i wraz z koniem Moonshine posiada 

kwalifikację do klasy CIC2* co w przyszłym roku umożliwi im starty w Finale Pucharu Polski WKKW w kategorii 

Seniorów. 

 W związku z powyższym Zarząd postanowił podjąć uchwałę w sprawie dofinansowania. Podjęcie uchwały 

przebiegało w dwóch etapach: 

 

Głosowanie czy Zarząd popiera wniosek i wyraża zgodę na dofinansowanie startu:  

ZA: 4 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJACE SIĘ: 2 

 

Głosowanie nad wysokością dofinansowania w wysokości 230 €: 

ZA: 6 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJACE SIĘ: 0 

 

Uchwała nr 99/10/2016 

 

4. Omówienie możliwości usprawnienia zliczania punktów w Rankingu i Pucharze Małopolski 

 W związku z problemami pracownicy Biura MZJ z prawidłowym podsumowywaniem Rankingów i 

Pucharów MZJ Zarząd postanowił poszukać innych osób które podjęły by się tego zadania. Zarząd przedyskutował 

kwestię konieczności aktualizacji regulaminów Pucharu i Rankingu MZJ w poszczególnych dyscyplinach. Jagoda 

Turczyńska zadeklarowała przygotowanie propozycji dotyczącej WKKW, a Katarzyna Małek zaoferowała 

przygotowanie uwag dotyczących dyscypliny ujeżdżenia. 

 

6. Sprawozdanie ze spotkania z Komisjami MZJ 
 W związku z tematem Rankingu MZJ Zarząd przeszedł w pierwszej kolejności do 6 punktu obrad czyli 

sprawozdania ze spotkania z Komisjami MZJ. Członek Komisji Sportu Małgorzata Kram zaproponowała 

stworzenie Rankingu MZJ w dyscyplinie sportowe rajdy konne, celem popularyzowania również tego obszaru 

sportu jeździeckiego.  Pani Kram zadeklarowała że może zliczyć wyniki w oparciu o regulamin Rankingu PZJ. 

Zarząd przychylił się do jej propozycji. 

Po przygotowaniu regulaminu zostanie on przedstawiony Zarządowi do przegłosowania w formie e-uchwały. 

 

 Marta Polaczek-Bigaj i Jagoda Turczyńska zrelacjonowały przebieg spotkania z Komisjami w tym projekty 

zaproponowane przez pana Jana Hrynczuka w ramach Komisji Sportu Młodzieżowego. Propozycje zgłaszane przez 

członków Komisji spotkały się z aprobatą Zarządu. 

 

5. Omówienie stanu prac nad nową stroną internetową MZJ 

 Jarosław Koziarowski pod nieobecność Michała Ziębickiego przedstawił członkom Zarządu wstępny 

projekt graficzny strony. Marta Polaczek-Bigaj przedstawiła warunki finansowe dotyczące projektu, serwera oraz 

serwisowania strony. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat pozyskania dodatkowych źródeł finansowania poprzez reklamy na nowej stronie 

internetowej. 

 

7. Wolne wnioski 

 Zarząd omówił postępy prac nad nowym Statutem MZJ przygotowywanym przez Komisję Statutową i 

możliwość podjęcia dyskusji nad projektem z jak najszerszym gronem przedstawicieli środowiska. 

 

Podczas zebrania Zarząd Małopolskiego Związku Jeździeckiego podjął następujące uchwały: 

 

Uchwała nr 97/10/2016 

Zarząd Małopolskiego Związku Jeździeckiego w dn. 3.10.2016 r. podjął uchwałę o zwołaniu w dn. 7.11.2016 r    

(I termin 18:00, II termin 18:30) Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego MZJ. 

ZA: 7 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 



Informujemy, że zgodnie z uchwałą Zarządu MZJ nr 97/10/2016 

z dnia 3.10.2016 r. ,Walne Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze Małopolskiego Związku Jeździeckiego, 

odbędzie się w dniu 7.11.2016 

roku w siedzibie Związku, ul. Na Błonie 15 d, Kraków. 

I termin: godz. 18:00 

II termin: godz. 18:30 

 

Do ważności udziału delegata w Walnym Zebraniu konieczne jest: 

1. Pisemne upoważnienie wystawione przez Klub zgodne ze statutem Klubu – wzór upoważnienia w 

załączeniu 

2. Składka członkowska klubu opłacona do dnia ogłoszenia uchwały 

Porządek Obrad WZ MZJ: 

1. Otwarcie zebrania. 

2. Wybór Przewodniczącego Zebrania i Protokolanta. 

3. Wybór Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej. 

4. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

5. Stwierdzenie prawomocności zebrania na podstawie listy obecności, 

6. Wybór Komisji Wniosków 

7. Zatwierdzenie Porządku Obrad Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego 

8. Sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres 29.10.2016 do 7.06.2016 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za okres 29.10.2012 do 7.06.2016 

10. Dyskusja nad sprawozdaniami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi MZJ. 

14. Sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres 

od 7.06.2016 do 7.11.2016 

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za okres od 7.06.2016 do 7.11.2016 

16. Dyskusja nad sprawozdaniami. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi MZJ. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu MZJ 

20. Zgłoszenie kandydatów na członków Zarządu MZJ 

21. Wybory do Zarządu MZJ 

22. Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej MZJ. 

23. Wybory do Komisji Rewizyjnej MZJ. 

24. Zgłoszenie kandydatów na delegatów na Walny Zjazd PZJ 

25. Wybory delegatów na Walny Zjazd PZJ 

26. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 

27. Wolne wnioski. 

28. Sprawozdanie Komisji Wniosków 

29. Głosowanie w sprawach zgłoszonych wniosków 

30. Zamknięcie Zebrania 

 

 

Uchwała nr 98/10/2016 

Zarząd Małopolskiego Związku Jeździeckiego w dn. 3.10.2016 r. podjął uchwałę o przyjęciu Regulaminu Pracy 

Zarządu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Uchwała nr 99/10/2016 

Zarząd Małopolskiego Związku Jeździeckiego w dn. 3.10.2016 r. po rozpatrzeniu pisemnego wniosku KJ Szarża 

Bolęcin o dofinansowanie startu zawodnika Michała Hyckiego w Mistrzostwach Świata Młodych Koni podjął 

uchwałę o refundacji połowy wpisowego w wysokości 230 €. 

 



Podjęcie uchwały przebiegało w dwóch etapach: 

1. Głosowanie czy Zarząd popiera wniosek i wyraża zgodę na dofinansowanie startu:  

ZA: 4 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJACE SIĘ: 2 

2. Głosowanie nad wysokością dofinansowania w wysokości 230 €: 

ZA: 6 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJACE SIĘ: 0 

 

 

Uzasadnienie: Wniosek o dofinansowanie startu zawodnika w Mistrzostwach Świata Młodych Koni był 

wydarzeniem bez precedensu w historii MZJ. W związku z wysoką rangą imprezy, a także bardzo dobrymi 

wynikami sportowymi w sezonie 2016 zarówno Michała Hyckiego (najlepszy zawodnik WKKW w Małopolsce, 

czołowe miejsca na zawodach międzynarodowych) jak i jego konia Moonshine,  oraz biorąc pod uwagę wiek 

zawodnika (Młody Jeździec) i konia (6 lat), Zarząd uznał za stosowne wsparcia tego startu. Mistrzostwa Świata 

Młodych Koni są dodatkowo dobrą reklamą zarówno dla zawodnika jak i Małopolskiego Związku Jeździeckiego. 

Wniosek o dofinansowanie obejmował wycenę kosztów transportu i pobytu na zawodach oraz określał wysokość 

wpisowego. Zarząd postanowił dofinansować zawodnika w wysokości połowy wpisowego. 

 

 


